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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. október 18-án 

17 órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 

Gebauer Béláné, Katus Norbert, Kecser István, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba 

települési képviselők; később érkezett: Farkas Ferenc, Cseri Péter alpolgármester, 

Kecser István 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető 

Meghívottként: Nagyné Bellók Annamária a Gólyahír Bölcsőde intézményvezetője, 

Dr. Glonek Ibolya fogorvos, Dr. Kerekes Zsuzsanna fogorvos, Dr. Laczkó Katalin 

gyermekorvos, Zemenné Jurás Katalin védőnő, Szanyi Jánosné védőnő, Dr. Balog 

Erzsébet gyermekorvos, 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, sok szeretettel köszöntök mindenkit a ma 

esti munkaterv szerinti testületi ülésünkön. Az ülést megnyitom, és bár nem érkezett még meg 

minden képviselőtársunk, megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Aki eddig 

nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa le.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Balog Mónika és Dr. Gebauer Béláné 

képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog 

Mónika és Dr. Gebauer Béláné települési képviselőket 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendeket tárgyalnánk, 

azonban egy helyen módosítanánk benne. A 11. napirendi pont nem igényel döntést, csak egy 

tájékoztatást szeretnék tartani a témával kapcsolatban. A helyére javasolom betenni azt a 

plusz napirendi pontot, amely utólag került kiküldésre.  

Katus Norbert: A karácsonyi világítással kapcsolatban szeretnék valamit javasolni. 

Horinka László polgármester: Egyebekben lesz rá lehetőség. 

Szücsi Csaba: A tűzifával kapcsolatban szeretném tájékoztatni a testületet. 

Horinka László polgármester: Szintén egyebekben kerítünk rá sort. Valaki másnak van-e 

valami módosító javaslata? Ha nincs, szavazzunk! 

 

Az ülés napirendje: 

1./ Tájékoztató az oktatási- nevelési intézményekben folyó egészségügyi ellátásról 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ A Gólyahír Bölcsőde elmúlt gondozási évéről szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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3./ A Gólyahír Bölcsőde Alapító okiratának módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Sülysápi Hírforrás szerkesztő bizottsági beszámolójának megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által átruházott 

hatáskörökben hozott döntésekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ A köztisztaság fenntartásáról, valamint a zöldterület- és parkfenntartásról szóló 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

8./ Döntés a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójának 

keretösszegéről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ A Malom u. 10. szám alatti ingatlan állami tulajdonrészének megvásárlása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Költségvetési rendelet módosítása előirányzat-átcsoportosítás miatt 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ A Sülysápi Rendőrőrs őrsparancsnokának kinevezésével kapcsolatos állásfoglalás 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Egyebek 

− Tájékoztatás a sápi temető átmenő forgalmának korlátozásával kapcsolatosan 

− Karácsonyi díszkivilágítás 

− Szociális tűzifavásárlás 

 

Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató az oktatási-nevelési intézményekben folyó 

egészségügyi ellátásról 

 

Horinka László polgármester: Az ezzel kapcsolatos írásos anyagot minden képviselő látta, 

az ESZB tárgyalta, a beszámolókat elfogadásra javasolja.  

Szücsi Csaba: A bizottság támogatta a beszámolók elfogadását. Laczkó doktornő fényképes 

beszámolóját a VIII. kerületi felnőtt játszópark kapcsán érdemes megfontolni, több alkalmas 

hely is van a településen, bár nagyon költségesnek látszik  

Horinka László polgármester: Az előbb nem kérdeztem meg, de most pótolom: a 

beszámolókat készítők közül szeretné-e valaki kiegészíteni az ismert anyagot? 

 

/17:10 Farkas Ferenc megérkezett az ülésre./ 

 

Dr. Laczkó Katalin: Azért ajánlottam a figyelmükbe ezeket az eszközöket, mert úgy 

gondoltam, hogy a mindennapi testnevelés bevezetésében nagy segítséget jelentene. Ha egy 

tető kerülne fölé, akár télen is lehetne használni. Ezekkel az eszközökkel azok is tudnának 
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mozogni, akik az esetleges fizikai korlátaik miatt nem tudnak futni. A könnyített 

testneveléssel az ő számukra is lehetne biztosítani a szükséges testmozgást. A testnevelés órák 

kiegészítéseként is nagyon jó lenne. 

Horinka László polgármester: Ezzel egy iskola problémáját megoldanánk, de van még 

kettő. Megfontolandó, ha találunk rá pályázatot, akkor nem kizárt, hogy megvalósítjuk, de 

saját erőből biztosan nem lesz rá keretünk. 

Balog Mónika: Több észrevételem lenne a fogászattal kapcsolatban. Egyrészt sérelmezzük, 

hogy a doktor úr beleírta a beszámolójába, hogy néhány osztály rendetlen volt. Az lenne a 

kérésünk, hogy amikor ez történik, rögtön tájékoztassák az intézményvezetőt. Rosszul esett, 

hogy mint képviselő kellett ezzel szembesülnöm. 

A másik megjegyzésem: Olyan szerencsés helyzetben vagyok, hogy koromnál fogva 32 éve 

tanítok, de eddig csak egy évre emlékszem, amikor ténylegesen sikerül kétszer szűrni a 

gyerekeket. A szülők hozzáállását lehet, hogy kicsit javítani kellene, de ebben partnerek is 

vagyunk. Megkérjük a fogorvosokat, hogy tartsanak tájékoztatást, és ettől talán komolyabban 

fogják venni a szülők is. Kicsi fogalmazási hiba volt, hogy „megírták” a tájékoztatást, mert 

valójában én írtam meg, de legközelebb beleírjuk a rendelési időt is. Megköszönöm Laczkó 

doktornőnek és a védőnőknek, hogy segítettek a tájékoztató megírásában a véleményükkel. 

Tudom, hogy ettől még nem lesz jobb a gyerekek foga, de talán a szülőkre is pozitív hatással 

lesz. A bizottsági ülésen nem tudtam részt venni, ezért mondtam most el az észrevételeimet.  

Dr. Kerekes Zsuzsanna: Igyekezni fogunk, hogy meglegyen a két szűrés.  

Szücsi Csaba: Glonek doktornőnek tavaly is elmondtam, hogy a Béke utca nem tartozik a 

körzetébe, ennek ellenére a mostani beszámolóban is benne maradt. 

Dr. Glonek Ibolya: Ez az oktatási intézmények beszámolója, ezért nem hoztam el azt a 

papírt, ami alapján leírtam a hozzám tartozó utcákat. Még az előző doktornőtől örököltem, az 

eredeti van meg, bármikor behozhatom. 

Dr. Kerekes Zsuzsanna: Nem vagyok ebben biztos, de azt hiszem, hogy a Béke utca 

hozzánk tartozik. 

 

/17:19 Cseri Péter alpolgármester megérkezett az ülésre./ 

 

Balog Mónika: A téli időszakban gondot okoz elmenni a rendelőbe a szükséges szűrések 

miatt, ezért a tavalyi évben kértük az iskolaorvos doktornőt, hogy legyen a tagiskolában a 

szűrés. Ez meg is valósult, köszönjük.  

Dr. Laczkó Katalin: Mi pedig a pedagógusok hozzáállást köszönjük. Nagy segítséget jelent, 

hogy közlik a szülőkkel, hogy a beutalóért el kell jönni, és a leletet is visszahozták, így tudtuk 

az eredményeket regisztrálni. Ebből a szempontból sikeresebb volt ez az év.  

Horinka László polgármester: Amennyiben más nincs, mindenkinek köszönöm a 

beszámoló elkészítését, és az egész éves munkáját. Az előterjesztett határozati javaslatról 

döntünk. Aki egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

138/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzati oktatási-nevelési intézményekben a 2011/2012-

es tanévben biztosított iskola-egészségügyi ellátásról szóló  

1./ gyermekorvosi beszámolókat elfogadja, 

2./ fogorvosi beszámolókat elfogadja, 

3./ védőnői beszámolókat elfogadja, 
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emellett megköszöni az ellátásban résztvevők elmúlt évi 

munkáját. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

/17:20 Orvosok, védőnők távoznak az ülésről./ 

 

2. NAPIRENDI PONT 

A Gólyahír Bölcsőde elmúlt gondozási évéről szóló beszámoló 

megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Anna, szeretnéd-e kiegészíteni az egyébként teljes körű és 

részletes beszámolódat?  

Nagyné Bellók Annamária: Nem, köszönöm, de a kérdésekre szívesen válaszolok. 

Horinka László polgármester: ESZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. 

Szücsi Csaba: Én is ilyen határozottsággal mondtam, hogy nagyszerű a beszámoló. A tavalyi 

beszámoló kapcsán volt egy kép bennem, hogy milyennek kell lenni, és ez most visszaköszön. 

Horinka László polgármester: Az elmúlt másfél órában tudtam csak elolvasni, és arra 

jutottam, mindenki megtalálja benne, ami érdekli. De megadom a lehetőséget, hogy aki 

mégsem az tegye fel a kérdését, hiszen lehetnek más szempontok is. 

Pálinkásné Petik Éva: A külső szakmai ellenőrzést honnan kaptátok? 

Nagyné Bellók Annamária: A Kormányhivataltól. Nem találtak komoly problémát, de a 

szakmai programot újra kell írni. Amikor a mostani szakmai programot készítettem, 

igyekeztem minden olyat beleírni, amiről úgy gondoltam, hogy szükséges. Ez az induláskor 

elég sok általánosságot tartalmazott, de szeretném, ha ránk szabott lenne. Egyébként a törvény 

megváltozott, ezért is újra kell írni. 

Horinka László polgármester: A beszámolónak nincs oldalszáma, de a gyermekpopulációt 

mutató diagrammon látható, hogy a gyerekek létszámában csökkenés következett be. Ez miért 

van? 

Nagyné Bellók Annamária: 10 anyukából, aki beíratta hozzánk a gyermekét, 5 nem tudott 

visszamenni a munkahelyére, más és más okból, de egyébként egy hajszállal kisebb az 

érdeklődés. Ezek elsősorban munkahelyi problémák miatt vannak. Nem tudnak elhelyezkedni, 

még így sem, hogy reggel 6-tól este 6-ig nyitva vagyunk. Több tényezős társadalmi, 

munkahelyi probléma ez. Januárban – a legnagyobb jóindulattal – 8-10 fővel lesz magasabb a 

létszám.  

Horinka László polgármester: Történt egy térítési díj emelés, és azt látjuk, hogy egészen 

júniusig stagnált a létszám, de amikor a tanév végével elmentek a gyerekek, helyettük nem 

jöttek újak.  

Nagyné Bellók Annamária: Minimális százalékban lehet ez is, de inkább tájékozatlanság 

miatt alakult így. A gondozási díj gondolata megrémítette őket, de aki megkérdezte, hogy ez 

mennyi az megnyugodott, hogy nem egy hatalmas összegről van szó. 

Balog Mónika: Tavaly volt a bölcsődeorvos működésével kapcsolatban némi probléma. Ez 

rendeződött? 

Nagyné Bellók Annamária: Éles kereteket szabtunk, a bölcsődeorvosnak kötelessége 

minden gyereket megvizsgálni, aki akarja, még a saját orvosához is elviszi a gyerekét. Nem 

volt probléma. 

Horinka László polgármester: Mindenki ismeri a határozati javaslatot, aki egyetért az 

elfogadásával, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

139/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Gólyahír Bölcsőde elmúlt gondozási időszakról szóló 

beszámolóját – megköszönve az intézmény dolgozóinak 

áldozatos munkáját – elfogadja.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

3. NAPIRENDI PONT 

A Gólyahír Bölcsőde Alapító okiratának módosítása 

 

Horinka László polgármester: Technikai dologról van szó, a területet kell rendezni, hogy 

honnan lehet felvenni a gyerekeket a bölcsődébe.  

Szücsi Csaba: Láttuk a diagrammon, hogy a környező településekről mennyien járnak ide, ez 

a módosítás teszi lehetővé, hogy továbbra is idejárhassanak. 

Horinka László polgármester: Aki egyetért az alapító okirat módosításával, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

140/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. 

évi XXXI. törvény 104. § (1) bekezdése szerinti jogkörében 

eljárva  

1./ a Gólyahír Bölcsőde 165/2010. (X. 28.) ÖKT határozattal 

jóváhagyott egységes szerkezetbe foglalt Alapító okiratának 

módosítására előterjesztett Módosító okiratot elfogadja; 

2./ az 1./ pont szerinti Módosító okirattal egységes szerkezetbe 

foglalt Alapító okiratot jóváhagyja. 

3./ Utasítja a jegyzőt, hogy a módosításnak a törzskönyvi 

nyilvántartásban való átvezetéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 8 napon belül 

Felelős: jegyző 

 

/17:29 Nagyné Bellók Annamária távozott az ülésről./ 

 

4. NAPIRENDI PONT 

Sülysápi Hírforrás szerkesztő bizottsági beszámolójának 

megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Az előterjesztés mindenki előtt ismeret, az újság 

képviseletében valakinek hozzáfűzni valója van-e a beszámolóhoz? 

Katus Norbert: Az OMSB elfogadásra javasolja. 

Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, javasolom, hogy 

fogadjuk el. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

141/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1./ elfogadja a Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottságának 

beszámolóját, 

2./ meg kívánja tartani a lap ingyenes megjelenési formáját, 

Sülysáp lakosságának megfelelő tájékoztatása érdekében, és 

3./ megköszöni a Bizottság egész éves munkáját! 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sülysáp Hírforrás Szerkesztő Bizottságának elnöke 

 

5. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Mindenki előtt ott van az írott anyag. Kérdés, észrevétel van-

e? Aki egyetért a tájékoztató elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

142/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

5. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató az elmúlt negyedévben a Képviselő-testület által 

átruházott határkörökben hozott döntésekről 

 

Horinka László polgármester: Szintén mindenki előtt ismert az anyag. Van-e kérdés? 

Szücsi Csaba: Az ESZB ülésén ugyan nem volt napirenden, de javasoljuk elfogadni. 

Horinka László polgármester: Aki egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

143/2012. (X.18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2012. év III. negyedévében átruházott hatáskörben hozott 

döntésekről szóló, az SZMSZ 8. § (4) és 19. § (5) bekezdése 

szerint előterjesztett beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, ESZB elnöke 
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7. NAPIRENDI PONT 

A köztisztaság fenntartásáról, valamint a zöldterület- és 

parkfenntartásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 

Horinka László polgármester: Itt is egy technikai dologról van szó, a PTÜB tárgyalta, 

Farkas Ferenc elnökhelyettes úr vezetésével, kérlek, ismertesd a bizottság álláspontját. 

Farkas Ferenc: Valóban csak egy technikai módosítást kell végrehajtani, a bizottság 

javasolja, hogy tegyük meg. 

Horinka László polgármester: A módosítás lényege, hogy a rendelet még tartalmazza a 

komposztáló működését, ezt most kivettük. Aki egyetért a módosítással, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

22/2012. (...) önkormányzati rendelete  

a köztisztaság fenntartásáról, valamint a zöldterület- és 

parkfenntartásról szóló 8/2009. (X. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) és 16. § (1) 

bekezdésével, valamint a hulladékgazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. törvény 31. § (2) 

bekezdésével kapott feladatkörében és felhatalmazás alapján a következőket rendeli el: 

 

1. § Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a köztisztaság 

fenntartásáról, valamint a zöldterület- és parkfenntartásról szóló 8/2009. (X. 15.) 

önkormányzati rendelete 16. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(3) Kerti hulladékot elégetni csak a 21-23. §-ban foglaltak betartásával szabad.  

2. § Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon 

hatályát veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. október 18. 

 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT 

Döntés a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2013. évi fordulójának 

keretösszegéről 
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Horinka László polgármester: Az előző ülésen döntöttünk a csatlakozásról, most a 

támogatási összeget kell meghatározni. A PTÜB tárgyalta, milyen döntés született? 

Farkas Ferenc: A bizottság az előző évi összeget javasolja ismét elfogadni. 

Horinka László polgármester: A kipontozott részre tehát a 90 ezer forint kerül. Aki egyetért 

a javaslattal, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

144/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy  

1./ a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2013. évi 

fordulójának helyi keretét – beleértve az előző évekről 

átnyúló támogatási összegeket – 90.000,- Ft/hó x 10 hó 

összegben határozza meg, amit az Önkormányzat 2013. évi 

költségvetésében biztosít, 

2./ felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. február 15. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT 

A Malom u. 10. szám alatti ingatlan állami tulajdonrészének 

megvásárlása 

 

Horinka László polgármester: Szintén tárgyalta a PTÜB, új szempontok is merültek fel. Ez 

egy nagyon lepusztult épület. Egyharmad a miénk, egyharmad az államé, egyharmad pedig 

egy magánszemélyé. Az állami egyharmadot, megszerzéséért cserébe 15 évig önkormányzati 

célra kell használni. A jelenlegi állapot nem tartható, mert a szomszédok molesztálnak, hogy 

rendbe kell tenni, pedig csak egyharmad a miénk. Amikor ez bekerült a testület elé, az volt a 

javaslat hogy vegyük meg, de azon a napon, amikor a bizottság tárgyalta, jutott a 

tudomásunkra, hogy megemelték az éves keretösszeget, ezért talán még egyszer érdemes 

kísérletet tenni az ingyenes megszerzésre. Ez volt a bizottság javaslata is, hogy próbáljuk 

meg. A testület azt a szándékát erősítse meg, amit már egyszer korábban kifejezett, hogy erre 

az állami tulajdonra továbbra is igényt tart és azt ingyenesen kéri tulajdonba adni. Aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

145/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hivatkozással az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 

36. § (1) c) pontjára az állami vagyonnal való gazdálkodásról 

szóló 254/2007. (X. 4.) Korm. rendelet 50. § (2) bekezdése 

értelmében, a 100/2012. (V.17.) ÖKT határozatát megerősítve, 

kinyilvánítja, hogy 

1./ a Sülysáp, Malom u. 10. szám, 3845 hrsz. alatti, 1307 m2 

alapterületű, a Magyar Állam 176/354 arányú tulajdonában 
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levő ingatlanrészének tulajdonjogára az Önkormányzat 

javára igényt tart; 

2./ az ingatlant a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 

LXV. törvény 8. § (1) bekezdése szerinti lakásgazdálkodás 

feladatkörében szociális bérlakásként kívánja hasznosítani, 

3./ vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek – 

ideértve a művelési ág esetleg szükséges 

megváltoztatásának költségét – megtérítését, 

4./ felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges 

jognyilatkozatokat a tulajdonba adással kapcsolatos eljárás 

során – az Önkormányzat, illetve a Képviselő-testület 

képviseletében – megtegye. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Költségvetési rendelet módosítása előirányzat-átcsoportosítás miatt 

 

Horinka László polgármester: Ismeritek a történetet, hiszen le van írva, a bizottság pedig 

támogatta. Van-e kérdés?  

Pontosan ezeknek a problémáknak a kiküszöbölésre javasoljuk, hogy ne ivóvízről locsoljunk. 

A sülyi pályánál már elkészült a kút, de még a beüzemelés egy kicsit várat magára. A sápi 

pályán is hasonló megoldást tervezünk. Egyre több áfát fizetünk be, mert az anyagköltségek 

kiszámlázásra kerülnek az intézmények felé.  

A másik téma, hogy nyugdíjba megy az egyik védőnőnk, amit a költségvetés tervezésekor 

még nem tudtunk, mert a 40 éves kedvezménnyel megy el, ezért a felmentési időre, valamint 

a jubileumi jutalomra fordított pénzt nem terveztük. Az ő helyére szántuk Zemenné Jurás 

Katit, aki most végül is átkerül Sápra.  

Balog Mónika: Tudom, hogy néhány képviselőtársam nem ért velem egyet. Két kollégánk is 

40 évet itt töltött a településen, tudom, hogy elismerést nem kaphatnak, de a következő 

testületi ülésen talán egy csokor virággal megköszönhetnénk nekik a munkájukat.  

Horinka László polgármester: Ha konzekvensen ezt így fogjuk folytatni, akkor rendben, de 

nem régen ment nyugdíjba más dolgozónk is így, és nála nem tettük meg. 

Balog Mónika: Mi csak most tanuljuk a képviselőséget, teremthetünk új hagyományokat. 

Tóth Krisztina jegyző: Csak pontosítani szeretném a dolgokat, mert úgy látom, hogy a 

helyben adományozható elismerésekről szóló rendelet elfogadása óta tartja magát egy 

félreértés: nem arról volt szó, hogy a helyben több évtizedet ledolgozó kollégák ne 

kaphatnának elismerést, hanem arról, hogy nem jó, ha ez automatizmus, annak a több 

évtizednek minőségileg is ki kell emelkednie. Tehát, ha a két szóban forgó kolléganő 

megérdemli, akár elő is lehet őket terjeszteni elismerésre, de sem a bizottságoktól, sem az 

intézményektől nem érkezett ilyen javaslat.  

Balog Mónika: Nem jár anyagi vonzattal, ha kell, megveszem a virágot is. Nagyon fontos 

egy ember számára, ha megköszönik a munkáját. Ettől teljesen elszoktunk. Ha valaki hibázik, 

annak mondjuk meg azt, de ha jól dolgozott azt is ismerjük el. 

Tóth Krisztina jegyző: Álláspontom szerint az ilyen esetekben a dolgozó munkáját az 

intézménynek, illetve az intézményvezetőnek kell megköszönnie. A védőnőknek például a 

polgármester úr a munkáltatója, így már be is van tervezve a távozó kolléganő köszöntése.  

Cseri Péter alpolgármester: Jegyző asszony elmondta az én véleményemet. Aki itt dolgozik 

a Hivatalnál, annak a hivatal vezetője köszöni meg, más intézmények dolgozóinak az adott 

intézmény vezetője köszönje meg. 
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Horinka László polgármester: Viszont áttételesen mi is a munkáltatója vagyunk minden 

önkormányzati intézmény dolgozójának. Tehát, ha úgy döntünk, hogy ezt az utat választjuk, 

mindenkit hívjunk ide, aki 40 évet itt dolgozott, és semmiképpen ne tegyünk kivétel. 

Balog Mónika: Nekem is ez a véleményem, hogy bármelyik intézményünk dolgozója, van 

kapcsolata az önkormányzattal. 

Katus Norbert: Nagyon nehéz azt meghatározni, hogy hol húzzuk meg a határt az itt töltött 

idő vonatkozásában. Ki érdemli a köszöntést: aki 20, 30 vagy 40 évet itt töltött? A másik, 

hogy vajon csak azok érdemelnek ilyet, akinek az önkormányzat a munkaadója? És mi van 

azzal, aki ugyanúgy 40 évig szolgálja a település lakosságát, de nem közszolga? 

Balog Mónika: Kire gondolsz? 

Horinka László polgármester: Például a MÁV forgalmista. 

Katus Norbert: Tudom támogatni, de nagyon átgondoltan kell ebben dönteni. 

Szücsi Csaba: Itt ez a testület javasolhat a fenntartásában lévő intézmények dolgozóinak 

bármit, de januártól megváltozik a helyzet, nehezebben tudunk javaslatot tenni. Én is el tudom 

fogadni azt a helyzetet, hogy az önkormányzati intézmények dolgozói kapják meg a 

munkájukért az elismerést, de a jelenlegi helyzetben nem biztos, hogy célszerű ezzel bármit is 

kezdeni, hiszen a személyek száma szűkül. 

Cseri Péter alpolgármester: Elvi kérdésről van szó, én a Krisztina által elmondottakhoz 

csatlakozom. 

Balog Mónika: Egy kicsit azért átérzed, amit mondok? 

Cseri Péter alpolgármester: Igen. 

Horinka László polgármester: Abban a közösségben természetesen elbúcsúztatják, ahol 

dolgozott.  

Szücsi Csaba: Magdi kapcsán az vált világossá, hogy meglesz a méltó búcsúztatás. Az 

eredeti javaslat az volt, hogy itt és most legyen, de természetesen elfogadjuk az általatok 

meghatározott időpontot. 

Horinka László polgármester: Magdinak én fogom megköszönni, mert én vagyok a 

munkáltatója. Amennyiben nincs más hozzászólás, javaslat, kezdjük meg a szavazást. Három 

dologról kell döntenünk, először a személyi jellegű kiadások megnövelése a kérdés. Aki 

egyetért azzal a javaslattal, hogy a tartalék keret terhére növeljük meg a személyi jellegű 

kiadások fedezetét, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

146/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, a III. számú védőnői körzetet ellátó védőnő 

nyugállományba vonulásával kapcsolatosan felmerült 

1.903.030.-Ft összegű személyi jellegű kiadás fedezetét a 2012. 

évi költségvetés általános tartalék keretének terhére biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Következik a Móra iskola dologi kiadásainak megnövelése. 

Aki egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

147/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 



11/16 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, a sülyi sportpálya fenntartásával kapcsolatosan 

felmerült 1.000.000.-Ft összegű dologi kiadás fedezetét a Móra 

Ferenc Általános Iskola részére a 2012. évi költségvetés 

általános tartalék keretének terhére biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Végül az előbbi módosításokat tartalmazó rendeletmódosítás. 

Aki támogatja a költségvetési rendelet módosítását, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2012. (...) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló  

1/2012. (II. 16.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdésének a) és f) pontjával, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 

(a továbbiakban: Áht.) 23. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében 

eljárva a következőket rendeli el: 

 

1. §  

 

(1) Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 1/2012. (II. 16.) önkormányzati 

rendelet (a továbbiakban: Kvr.) 4. § (1) aa) bekezdés helyébe a következő rendelkezés lép:  

aa) bér, személyi juttatások 384.355 e Ft 

(2) A Kvr. 4. § ( 2) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

a) általános tartalék 48.579 e Ft 

 

 

2. §  

 

(1) A Kvr. 16. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás 161.305 e Ft 

(2) A Kvr. 16. § (2) c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

c) dologi jellegű kiadások 28.090 e Ft 

 

3. §  

 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. október 18. 
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 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző  

 

 

11. NAPIRENDI PONT 

A Sülysápi Rendőrőrs őrsparancsnokának kinevezésével 

kapcsolatos állásfoglalás 

 

Horinka László polgármester: Olvashattátok, hogy hosszas megbízás után a kapitány úr 

Naszvadi főhadnagy urat szándékozik a sülysápi rendőrőrs élére kinevezni, ehhez kérik az 

állásfoglalásunkat. Azt gondolom, hogy Gábor igyekszik, végzi a feladatát. Aki egyetért 

azzal, hogy támogassuk Naszvadi Gábor kinevezését, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

148/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Rendőrségről szóló 1994. évi XXXIV. törvény 8. § (2) 

bekezdésével kapott jogkörében úgy nyilatkozik, hogy 

támogatja Naszvadi Gábor r. főhadnagynak a Sülysápi 

Rendőrőrs őrsparancsnoki beosztásába, 2012. november 1-jei 

hatállyal történő kinevezését. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

12. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Jeleztem, hogy itt szeretnék tájékoztatás adni a sápi temető 

átmenő forgalmának korlátozásáról. Azért került ide, mert a sápi római katolikus egyház 

képviselő-testülete jelezte, hogy különféle járművekkel képesek behajtani az emberek, és ezt 

korlátozni kellene. Amikor a testületi anyagok kiküldésre kerültek, még nem tudtuk, hogy 

milyen módon lehetséges ez. Ha egy költséges megoldást igényelt volna, akkor előterjesztést 

kellett volna készíteni hozzá, azonban a helyszíni bejáráson arra a következtetésre jutottunk, 

hogy mindkét irányból megoldható a zárás. Tudom, hogy sok idősebb embert felvisznek, bár 

erre sem biztos, hogy mindig szükség van. A következő két hétben zárjuk a felső sorompót is, 

majd meglátjuk, hogy megy. Ha felfeszítik, majd kijavítjuk. 

A Szent István iskola tetőfedése megkezdődött, nagyon intenzíven dolgoznak. Az Illebau Kft. 

nyerte el a megbízást, az Illés Zsolti ajánlata volt a legjobb. 11.661.250,- Ft-ra kötöttünk 

szerződést, néhány helyen módosult az ajánlat ezért lett ez a végső összeg. Az általa javasolt 

alátétfóliát is kértük, ezért lett ennyi. November vége környékén számíthatunk arra, hogy kész 

lesz. Ebben benne lesz az őszi szünet is, de a cél érdekében el kell a kényelmetlenségeket 

viselni. Következő téma? 

Katus Norbert: Talán 2009-ben bővítettük a karácsonyi díszkivilágítást, viszont az idén 

megszépült a hivatal melletti park és tervezünk ide egy adventi vásárt is, jó lenne tovább 

bővíteni a világítást. Nem gondoltam bonyolult dologra, csak fára tekerhető égősorra. A 

PTÜB-nek is felvetettem, abban maradtunk, hogy kb. 300 ezer forint kellene. 
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Horinka László polgármester: Ennyit rá lehet szánni, és szebbé tenni a parkot. Bódis Pista 

felmérte az igényt, és volna kb. 10 árus, akik különféle árukkal jönnének ki. Tarnavölgyi Laci 

megpróbálja a kézműves ismeretségeit is idevonzani. Kb. 5 napról van szó, valamint az arany- 

és ezüstvasárnapról.  

Katus Norbert: Bódis Pista vetette fel, hogy lehetne olyan vásárt csinálni, amikor hosszabb 

ideig rendelkezésre állnának az árusok. Arra gondoltunk, hogy szerda déltől vasárnap estig 

tartana, így akik a munkából jönnek, azok is vásárolhatnának. Ők helypénzért jönnének, 

ehhez ötleteket is várunk. 

Balog Mónika: Pár éve csináltuk a tagiskolánál az adventi vásárt, ezt akár a 

civilszervezeteknek is fel lehetne ajánlani. Valami idényjellegű termék árusítása 

pénzszerzésre is jó lenne. A FÉK akkor gesztenyét sütött. A közösség is megismerné őket. 

Szücsi Csaba: Merjünk nagyot álmodni! Mindannyian voltunk már adventi vásárban, ezért 

tudjuk, hogy a különféle ízesítésű forralt borok mindig sikert aratnak. Milyen klassz lenne, ha 

az elárusító bódék hasonlítanának a Vörösmarty térihez. Ha régióközpont akarunk lenni, 

akkor erre nagyon rá kell feküdni. 

Cseri Péter alpolgármester: Ha már a látványra és az emberekre gyakorolt hatására 

gondolunk, akkor tegyük át a betlehemi házikót erre a parkrészre, tegyünk fel hangszórókat is 

a fákra, és karácsonyi zene szóljon. Én tartok az 5 naptól, soknak tartom, péntek délutántól 

vasárnap estig elég. 

Horinka László polgármester: Az árusok akarják az öt napot, féltem őket egy kicsit, lehet 

nagyon hideg, ráadásul a forgalom sem biztos, hogy beváltja a hozzáfűzött reményeket.  

Katus Norbert: Ilyen típusú rendezvény nem nagyon van a környéken, ráadásul a központi 

jelleg talán nyújt némi garanciát az eredményességre. Szerintem Tarnavölgyi Laci is 

bevállalna egy olyan napot, amikor műsor is van, megférne együtt a két dolog. 

Horinka László polgármester: Az Ebadták sok embert idevonzanak, a betlehemezők is 

elférnének a kis összerakható színpadon. 

Pálinkásné Petik Éva: A forralt bor nem engedélyköteles?  

Balog Mónika: A tűzoltó rendezvényen is így volt, olyan kellett, akinek van engedélye.  

Pálinkásné Petik Éva: Milyen a közvilágítás a parkban? 

Horinka László polgármester: Semmilyen még, sajnos. 

Balog Mónika: Amikor az adventi vásárt csináltuk, ezen csúszott el: 6 órakor már sötét volt. 

Horinka László polgármester: Nem hiszem, hogy addig össze lehet hozni állandó világítást, 

de a sátrakba biztosan tudunk valami átmeneti megoldást biztosítani. 

Cseri Péter alpolgármester: Az olyan apróságokba belemenjünk-e, hogy például az énekkar 

kijöjjön-e egy-egy este? 

Balog Mónika: Attól függ, hogy mennyire van hideg. 

Szücsi Csaba: Ha más településről is ide akarunk embereket vonzani, próbálkoznunk kell 

hagyományteremtő programok megalkotásával.  

Katus Norbert: Ha lenne erre kapacitás, hogy ezt valaki megszervezze, akkor jó lenne. 

Horinka László polgármester: Fények 300 ezer forint. Támogatjuk? Van 8-10 vastagabb 

törzsű fa, ezeket kellene betekerni, amennyibe kerül, annyit kell ráfordítani.  

Katus Norbert: A többségnek biztosan tetszik.  

Horinka László polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy szánjunk erre a célra 

300 ezer forintot, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

149/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület úgy 

határoz, hogy a karácsonyi díszkivilágítás bővítésére 300.000,- 

Ft összeget biztosít a költségvetés tartalék keretének terhére. 

Határidő: 2012. december 15. 

Felelős: polgármester 

 

Szücsi Csaba: Az ESZB ülésen ismét rögzítettük, hogy 700 ezer forint körüli összegünk 

marad az átmeneti és a rendkívüli gyermekvédelmi segélyekre szánt keretből, ezt szeretnénk 

felhasználni valamilyen természetbeni juttatásra. Tavaly 100 család kapott tartós élelmiszert, 

családonként 4 ezer forint értékben. Ismét 400 ezer forintot szánnánk tartós élelmiszerre, a 

fennmaradó 300 ezer forintért viszont tűzifát szeretnénk vásárolni. 1 m
3
 kb. 5-6 mázsa, ennyit 

gondoltunk adni a rászorulóknak, ez nem nagy mennyiség, de segítség a bajban. 

Vonatkoztassunk el attól, ahogy mi fűtünk, ők csak annyira fűtenek, hogy ne fagyjanak meg. 

A tavalyi hideg időben kb. 24 családot segítettünk fával, ennyinek most is jutna. Létezett 

tavaly ilyen célra pályázati támogatás is, például egy borsodi kis település, Arnót, egész 

komoly támogatást nyert. 

Farkas Ferenc: Ezt támogatom, de Mányi Zolival beszéltem, és felszámolásból nagyon sok 

mindenhez hozzá lehet jutni olcsón, így tartós élelmiszerhez is. 

Horinka László polgármester: Valóban, felszámolás során nagyker áron lehet ezekhez 

hozzájutni. 

Szücsi Csaba: Rákerestem a neten, hogy lehet természetbeni juttatásként fát adni. Szemembe 

ötlött az említett község, ahol tetemes mennyiséget osztottak szét a rászorulóknak, 150 m
3
-t, 

amihez pályáztak a BM-nél szociális alapon osztható tűzifára.  

Horinka László polgármester: Ezt tavaly is év végén írták ki, ha most szétosztjuk a 300 ezer 

forintot, akkor nem marad. 

Szücsi Csaba: Remélem, hogy jövőre is marad pénzünk. Azt szeretném még kérni a 

Képviselő-testülettől, hogy az év közben kitermelt fát gyűjtsük, ezzel növelve a kiosztható 

mennyiségét.  

Katus Norbert: Támogatom, viszont tud-e valaki olyan adatot mondani, hogy hányan vannak 

Sülysápon, akik ennyire nehéz helyzetben vannak? 

Szücsi Csaba: Nagyon alapbecslés, hogy 100 családot könnyedén ki tudtunk választani, de 

240 család kap lakásfenntartási támogatás, kb. 10 %-a a sülysápi lakásoknak. 

Katus Norbert: Ki fog ilyen fát kapni? 

Szücsi Csaba: Most erre nem tudok válaszolni, mert az idén még csak egyedi kérelmek 

alapján tudjuk osztani, a következő évben azonban szeretnénk egy rendszert felállítani, olyan 

szempontokat összegyűjteni, ami alapján adunk. Sajnos az idén ez az elképzelés nem valósul 

meg. 

Katus Norbert: Az újságban megjelenhetne egy olyan cikk, hogy felajánlásokat várunk. 

Balog Mónika: Amikor elkezdtük a bizottsági munkát, akkor szerettünk volna egy szociális 

térképet készíteni. Már a bölcsödében is kezd kialakulni, hogy egyre több rászoruló család 

van, 18-an kapnak RGYK-t. 

Pálinkásné Petik Éva: Az RGYK-sok gyakorlatilag a rászorulók.  

Dr. Gebauer Béláné: Ha csak az RGYK-sokat vesszük figyelembe, akkor az öregek 

kimaradnak. 

Balog Mónika: Viszont LFT-t ők is kapnak. 

Szücsi Csaba: Rosszabb helyzetben vagyunk mint Arnót település. 

Horinka László polgármester: Az 59/2011. (XII. 23.) BM rendelet szólt erről tavaly. Az 

állam kiegészítő támogatást biztosított tűzifa-vásárláshoz. Ami a félreértést okozta az én 

fejemben, és amiért nem igényeltük, az az volt, hogy mázsában gondolkodtam, nem pedig 

köbméterben, ahogy pedig az volt a szövegben, és így nagyon soknak tűnt az önkormányzati 
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önrész. Négyszázvalahány település kapott támogatást, erdőgazdálkodóktól kellett megvenni. 

Az év elején tudunk majd ebből támogatást adni, ha idén is lesz belőle valami.  

Szücsi Csaba: A bizottság eldönti, hogy kik kaphatnak, és az adott napon át lehet venni, a 

szállítást nem vállaljuk. 

Horinka László polgármester: A 300 ezer forintot még az idén gondoltad elkölteni? A 

pályázat alapján az önrészt meg kellene tartani. 

Katus Norbert: Ha van tényleg olyan rászoruló réteg, akiknek ez nagyon sokat jelent, akkor 

a tartalék keret terhére is adhatjuk, ne ezen szőrözzünk.  

Szücsi Csaba: Bármennyit is tudunk nyerni és hozzátenni, az segítség a rászorulóknak. 

Horinka László polgármester: Ebben a táblázatban vannak érdekes adatok, nagyon komoly 

összegeket kaptak települések, még két budapesti kerület is volt benne.  

 

/18:40 Kecser István megérkezett az ülésre./ 

 

Szücsi Csaba: Szavazzuk meg, hogy mennyi önrészt biztosítunk. 

Horinka László polgármester: Ezt fizikailag nem tudjuk megoldani, mert hozzátok is 

jönnek az igények, de hozzám is. Az iparterületen takarítottak, abból van valamennyi fa, az 

Úri úton is vágtak ki valamennyit. 

Szücsi Csaba: Az önkormányzathoz beérkezett igényekre fordítsuk, vagy halasszuk el jövőre, 

és készüljünk fel jobban?  

Horinka László polgármester: Azt mondom, hogy 300 ezer forint el fog menni az idén, akár 

még decemberig, de ha lesz ilyen pályázat arra mozdulni kell, a mi önrészünk, 
1
/6-a lesz a 

teljes összegnek.  

Szücsi Csaba: Az időjárásban is azt tapasztaljuk, hogy a január-február a keményebb. 

Horinka László polgármester: Ezt az összeget próbáljuk meg elkülöníteni, az élelmiszerre 

pedig a 400 ezer forintot fordítsuk, és próbáljunk meg élni Zoli segítségével, és vegyük meg, 

amit lehet. 

Balog Mónika: A családsegítősök vegyék fel vele a kapcsolatot, ők tudják, mire van szükség. 

Horinka László polgármester: Kell erről szavazni? 

Tóth Krisztina jegyző: Nem, a rendelet szerint automatikusan felhasználhatja a bizottság a 

maradványt. 

Horinka László polgármester: Építéshatóság. Kedden voltunk a jegyző asszonnyal egy 

kormányhivatal által szervezett konferencián, ahol a változásokról volt szó. Itt hallottuk, hogy 

elfogadtak egy kormányrendeletet, ami ebben a témában számunkra fontos információkat 

tartalmaz. 

Tóth Krisztina jegyző: Sajnos nem jött még ki a rendelet, pedig a kormány honlapján fenn 

van, hogy október 10-én döntöttek. Ismereteim szerint nálunk nem lesz változás, ezért – mos, 

hogy Kata elmegy – az a kérdés, hogy vállaljuk-e továbbra is a feladatot, vagy leadjuk. 

Kecser István: Meg kellene tartani, ez egy hosszú távú elképzelés, főleg, ha továbbra is a 

várossá válásban gondolkodunk. 

Horinka László polgármester: A járásunkban csak Nagykátán és Sülysápon van 

építéshatóság, Tápiószelén nincs, soha nem is akartak, ha elektronikus ügyintézés lesz, akkor 

még inkább szükségtelenné válik. Két emberrel kellene működtetni, két felsőfokú végzettségű 

munkatárssal, cafetériával, járulékokkal. Nagy kérdőjel. 18,3 főt fognak a lakosságszám 

alapján támogatni a hivatalban. Én roppantmód félek a jövő évtől: elviszik az SZJA-t, elviszik 

a gépjárműadó 60 %-át, az oktatási normatívát is elveszik, mondjuk legalább a 

pedagógusbéreket sem mi fogjuk fizetni. Viszont nem viszik el az egész intézményt, itt marad 

a fűtés, a világítás, a technikai dolgozók. Kb. 200 millió mínusszal indulunk. 
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Tóth Krisztina jegyző: Ha most elmegy a hatáskör, azt már nem lehet visszakérni. Nekem 

most az az akut problémám, hogy már 1-jétől hiányzik az emberem. Viszont kb. 30 jelentkező 

van a helyére, akiknek mondanom kellene már valami konkrétumot. 

Horinka László polgármester: Még abban reménykedem, hogy a feladatfinanszírozás nem 

áll meg a hivatalnál és az iskolánál, hanem továbbmegy az óvodáig és a bölcsődéig.  

Tóth Krisztina jegyző: Nem nagyon kapok választ, de a hozzászólásokból úgy érzékelem, 

hogy a testület szeretné megtartani ezt a hatáskört.  

Pálinkásné Petik Éva: Nem könnyű a döntés, bizonytalan a következő év. 

Horinka László polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy továbbra is tartsuk fenn 

az építéshatósági jogkört a megfelelő finanszírozási háttér biztosításával, kérem szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

150/2012. (X. 18.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

kinyilvánítja, hogy az elsőfokú építésügyi hatósági jogkört – 

ellenkező irányú jogszabályváltozásig vagy döntésig – továbbra 

is Sülysáp Nagyközség Jegyzőjénél kívánja tartani, ezért az 

ahhoz szükséges anyagi forrásokat (személyi, dologi kiadások) a 

továbbiakban is biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

Tóth Krisztina jegyző: Lehet, hogy már akár holnap megjelenik a módosító rendelet, és a 

döntés okafogyottá válik, de mindenképpen szerettem volna tudni a testület álláspontját. 

Horinka László polgármester: Ha nincs más kérdés, hozzászólás, mindenkinek köszönöm a 

munkát, ülést bezárom. 

 

 

 

k.m.f. 
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